

Application for S.1 Places After the Release of SSPA Results 2023/2024  
(For Admission to Secondary 1 in September 2023)

2023/2024 中一新生候補位申請 (二零二三年九月入學)

Schedule of Application

申請程序

1. Downloading of application forms and guidelines for S.1 Places After the Release of SSPA Results 2023/2024

於本校網頁下載 2023/2024 中一候補學位申請表格及須知

Date : 3-7-2023 (Monday)

日期：2023 年 7 月 3 日 (星期一)

2. Submission of application form will be accepted in person within the designated time as shown below. Postal or late applications are NOT accepted.

請於下列日期及時間內到本校親身遞交〈申請表〉及各有關文件。逾時遞交、補交或郵寄，一概恕不受理。

Date 日期	Time 時間
11 <sup>th</sup> July 2023 (Tuesday) 2023 年 7 月 11 日 (星期二)	9:00 a.m. - 12 n.n. 1:15 p.m. - 3:30 p.m. 上午 9 時至正午 12 時 下午 1 時 15 分至下午 3 時 30 分

3. Shortlisted applicants will be informed by telephone calls for an interview on 12<sup>th</sup> July 2023 (Wednesday).

本校將以電話個別通知獲選面試的學生，出席翌日 7 月 12 日 (星期三) 之面試。

4. The interview consists of English Language; Mathematics and Logic; Chinese Language and Life Experience. The interview is conducted in both Chinese (Cantonese) and English.

No written test is conducted.

面試內容包括英文、數理邏輯、中文、及生活常識。本面試以粵語及英語進行，不設筆試。